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Spørsmål fra SV til sak 30/14 

1) Langtidsfraværet: hvor mange personer er dette snakk om?  Er det vurdert om noen av dem 

bør over på uføretrygd eller omplasseres? 

2) Strategien: Den er ganske generell. Hva er den konkrete handlingsplanen fremover? Finnes 

det en fremdriftsplan med milepæler? 

3) BU bevilget penger til prosjekt for å følge opp sykefraværet. Hvordan er disse pengene 

brukt? 


